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TITULAR

QUÈ VAM FER?

PEL PRÒXIM
CONSELL...

Escollim el logo!

A l’inici, hem fet una dinàmica amb avions de paper, 
per seguir coneixent-nos una mica més com a grup i descobrir les
nostres motivacions com a consellers/es.

Després, hem recuperat els logos que es van estar treballant durant el
curs passat, els hem analitzat a fons, hem generat debat sobre
aquests i hem parlat sobre com volem que se’ns llegeixi i que volem
representar com a Consell d’Infants. També hem decidit quina
creiem que era la manera més representativa i democràtica d’escollir
el logo i, com fer, perquè totes ens sentim representades. Ja us
explicaran com han decidit fer-ho!

Per acabar, hem parlat de com haurien de ser les necessitats i
propostes que recollim entre els grups-classe, per portar 
al consell: “assequibles i assumibles econòmicament i 
per poder treballar al consell, que influeixin 
directament en els infants i que tinguin una 
repercussió en Sant Vicenç, a nivell 
global.” Així que, tenim feina!

A l’escola, amb el grup-classe,
hauran d’omplir, el document

“Detecció de necessitats”, que
treballarem conjuntament al

proper consell.

Ens veiem el dimarts 28/11, a les 17:15h!
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